

Three-Part Special Interest ECHO Sessions Child and Youth Eating Disorders: Information for Primary Care

The COVID-19 pandemic has not been easy on children, youth and families. Many are reporting increased stress, anxiety and depression during this time. Learn more about strategies to support primary care providers in assessing, monitoring and supporting a young person with an eating disorder.



Dr. Clare Roscoe, MD, FRCPC
Interim Medical Director of
Outpatient Mental Health, CHEO



Dr. Wendy Spettigue, MD, FRCPC
Division Chief, Hospital-Based
Psychiatry, CHEO



Dr. Mark Norris, MD, FRCPC
Full-Time Pediatrician
Adolescent Health and Eating
Disorder Program



Dr. Leanna Isserlin, MD, FRCPC
Child and Adolescent Psychiatrist,
CHEO

Eating Disorders, Part 1: Understanding Eating Disorders and Assessment of Children and Youth with Eating Disorders

Drs. Clare Roscoe, MD, FRCPC & Wendy Spettigue, MD, FRCPC
DATE: Tuesday, May 18, 2021 12:00 p.m. to 1:00 p.m. EST

Eating Disorders, Part 2: Understanding Medical Implications and Monitoring for Children and Youth with Eating Disorders

Dr. Mark Norris, MD, FRCPC
DATE: Tuesday, June 1, 2021 12:00 p.m. to 1:00 p.m. EST

Eating Disorders, Part 3: Supporting a Young Person with an Eating Disorder in Primary Care - Tips and Tricks for the Primary Care Provider

Dr. Leanna Isserlin, MD, FRCPC
DATE: Tuesday, June 15, 2021 12:00 p.m. to 1:00 p.m. EST

For more information including learning objectives, presenter bios, and how to register, visit:

<https://cheo.echoontario.ca/register/sies/>

These virtual education sessions are offered at no cost to participants.
Earn up to 1 certified Mainpro+® credit per session!

This 1-credit-per-hour Group Learning activity has been certified by the College of Family Physicians of Canada and the Ontario Chapter for up to 3 Mainpro+ credits.

The ECHO Ontario Child and Youth Mental Health - ECHO Session is a self-approved group learning activity (Section 1) as defined by the Maintenance of Certification program of The Royal College of Physicians and Surgeons of Canada.



Sessions ECHO d'intérêt spécial en trois parties

Troubles alimentaires chez les enfants et les adolescents : Informations pour les prestataires de soins primaires

La pandémie de la COVID-19 n'a pas été facile pour les enfants, les adolescents et les familles et beaucoup d'entre eux signalent une augmentation du stress, de l'anxiété et de la dépression pendant cette période. Apprenez-en davantage sur les stratégies permettant d'aider les prestataires de soins primaires à évaluer, surveiller et soutenir une jeune personne souffrant d'un trouble alimentaire.



Dr. Clare Roscoe, MD, FRCPC
Directrice médicale intérimaire des
services de santé mentale en
consultation externe, CHEO



Dr. Wendy Spettigue, MD, FRCPC
Chef de division, Psychiatrie
hospitalière, CHEO



Dr. Mark Norris, MD, FRCPC
Pédiatre à temps plein
Programme de santé des adolescents et
des troubles alimentaires



Dr. Leanna Isserlin, MD, FRCPC
Pédopsychiatre, CHEO

Troubles alimentaires, 1^{re} partie : Comprendre les troubles alimentaires, et évaluer les enfants et les adolescents atteints de troubles alimentaires

Dr. Clare Roscoe, MD, FRCPC & Dr. Wendy Spettigue, MD, FRCPC

DATE: mardi le 18 mai 2021 12h00 à 13h00 HNE

Troubles alimentaires, 2^{me} partie : Comprendre les implications médicales et le suivi des enfants et des adolescents souffrant de troubles alimentaires

Dr. Mark Norris, MD, FRCPC

DATE: mardi le 1 juin 2021 12h00 à 13h00 HNE

Troubles alimentaires, 3^{me} partie : Soutenir une jeune personne souffrant d'un trouble alimentaire dans le cadre des soins primaires - Conseils et astuces pour le prestataire de soins primaires

Dr. Leanna Isserlin, MD, FRCPC

DATE: mardi le 15 juin 2021 12h00 à 13h00 HNE

Pour plus d'informations, y compris sur les objectifs d'apprentissage et comment s'inscrire, visitez:

<https://cheo.echoontario.ca/register/sies/>

Cette présentation virtuelle est offerte gratuitement aux participants.
Vous pouvez gagner un maximum de 1 crédit certifié Mainpro+® par session!

Veuillez noter que ces sessions seront offertes seulement en anglais.

Ce programme d'apprentissage en groupe de 1 crédit par heure a reçu la certification du Collège des médecins de famille du Canada et de la section Ontario et donne droit jusqu'à 3 crédits Mainpro+MD

La session ECHO sur la santé mentale des enfants et des adolescents en Ontario est une activité d'apprentissage en groupe auto-approuvée (section 1), selon la définition du Programme de Maintien du certificate du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada.

